

2022-11-06 Protokoll styrelsemöte Örserums IK

Närvarande: Eva, Louise, Eric, Anna, Jessica

Frånvarande: Ann-Britt och Jane



1. Ordförande öppnade mötet och hälsade välkommen

2. Fotboll

Jörgen från fotbollssektionen besöker oss och går igenom lite hur säsongen har sett ut och inför kommande säsong. Säsongsmässigt har det kanske inte gått så som man önskat. Men det har varit en svårare serie och många spelare som varit krassliga vilket bland annat har gjort att det har varit svårt att spela ihop laget. Stämningen är god i laget och många av spelarna kommer fortsätta under kommande säsonger.

Inför 2023 så kommer nuvarande ledarstab lämna vilket ger utrymme för en ny ledarstab. Däremot kommer det finnas stöd från den tidigare ledarstaben. Förändringen har landat positivt i laget.

Igår (5 november) var det fotbollsavslutning med bågskytte och sedan gemensam middag med prisutdelning och lekar.

Inför kommande säsong kommer den nya ledarstaben följa upp betalning av medlemsavgift och träningsavgift. Detta ska vara gjort innan seriestarten.

3. Sektion motion

- Ledarträff 20 november kl 16.30 bland annat med fokus på registrering i Idrottonline. Undersök om det finns reflektioner kring varför man inte anmälde sig till ÖIK-festen – är det någon idé att vi försöker fixa en fest nästa höst.
- Den 17 november är det HLR-utbildning för ledarna.
- Planen är att starta ytterligare en barngrupp till våren.
- Planera för att köpa in ett antal flera spinningcyklar.

4. ÖIK-festen

På grund av för få anmälda får vi ställa in festen, det har enbart varit 10 personer utöver styrelsen. Vi går ut med information på Facebook och hemsidan.

5. Värmeanläggning

Arbete pågår inför byte av värmeanläggning, främst fokus på ersättning och bidrag för ny anläggning. Troligtvis kommer förändringen inte betraktas som en miljöförbättring då vi inte byter värmekälla. Nästa steg är att ta in skarp offert för att kunna ta beslut om att beställa. Vi tittar även på luft/luft pump istället för att byta ut elementen i hallen.

6. Kommande årsmötet

- Vi diskuterar fotbollens framtid och möjligheter till konstgräsplan.
- Funderar kring storleken på styrelsen.

7. ÖIK-bladet

Jessica påbörjar arbetet med ÖIK-bladet. Vi delar ut i brevlådor i Örserum i kombination med mejl och hemsida.

8. Övriga frågor

- Vi har några nya namn till en grupp för motionsspåren. Vi ger dem i uppdrag att gå motionsspåren två gånger per år, om de är intresserade av att ställa upp för föreningen. Eva pratar med dem.
- Ironman gav oss 10 600 kr för den arbetsinsats som gjordes.
- Vi kontaktar åkeriet för att höra om de har möjlighet att skotta snö vid parkeringen i vintern.

Nästa möte: 8 december kl 18.00

Vid protokollet

Louise Alm-Ödeen, sekreterare

Jessica Trygg, ordförande